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Μιχάλης Κατρίνης 

Επικεφαλής Κοινοβουλευτικής Ομάδας 

ΠΑΣΟΚ - Κίνημα Αλλαγής  

Βουλευτής Ηλείας 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς τους υπουργούς Υποδομών & Μεταφορών, κ. Γ. Γεραπετρίτη και 

Παιδείας & Θρησκευμάτων κα Ν. Κεραμέως 

 

ΘΕΜΑ:  «Αδικαιολόγητη καθυστέρηση για τα εκκρεμή επαγγελματικά 

δικαιώματα πτυχιούχων μηχανικών ΤΕΙ» 

Όπως είναι γνωστό, λίγο πριν τη λήξη της θητείας της προηγούμενης 

κυβέρνησης του ΣΥΡΙΖΑ, ψηφίστηκε ο  Ν. 4610/2019, με το άρθρο 257 του 

οποίου προβλέφθηκε η σύσταση σχετικής εννεαμελούς επιτροπής και 

τριμελών ομάδων έργου για τη ρύθμιση των επαγγελματικών δικαιωμάτων 

των πτυχιούχων μηχανικών ΤΕΙ, χωρίς ωστόσο τα συγκεκριμένα όργανα να 

έχουν λειτουργήσει έκτοτε.  

Παράλληλα, υπενθυμίζεται ότι στην προηγούμενη Βουλή είχε κατατεθεί 

ολοκληρωμένη, σχετική, πρόταση νόμου (από 17/10/2018), έξι Βουλευτών με 

τίτλο «Ρύθμιση επαγγελματικών δικαιωμάτων Πτυχιούχων Μηχανικών και 

άλλες διατάξεις», βασισμένη σε γνωμοδοτήσεις συλλογικών ακαδημαϊκών 

οργάνων  Προέδρων και Καθηγητών των καθ΄ ύλην Τμημάτων των Σχολών 

Μηχανικών των πρώην ΤΕΙ, και νυν Πανεπιστημίων, για τις επαγγελματικές 
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δυνατότητες των εν λόγω πτυχιούχων, η οποία δυστυχώς ποτέ δεν εισήχθη 

προς συζήτηση στο Σώμα.  

Μία, μόλις, εβδομάδα πριν την έναρξη της προεκλογικής περιόδου, ο 

αρμόδιος υπουργός αποφάσισε να ενεργοποιήσει τόσο την επιτροπή, όσο 

και τις ομάδες έργου του άρθρ. 257 του ν.4610/2019, παρότι είχαν 

συγκροτηθεί, με κοινή υπουργική απόφαση, εδώ και έναν τουλάχιστον 

χρόνο. 

 Η Ε.Ε.Τ.Ε.Μ- επαγγελματικός φορέας των πτυχιούχων μηχανικών Τ.Ε.Ι.- 

εκφράζει ανησυχίες για την σύνθεση των ομάδων έργου και της σχετικής 

επιτροπής του άρθρου 257 Ν.4610/2019, γιατί στην επιτροπή δεν 

συμμετέχει ούτε ένας εκπρόσωπός της, με τη συντριπτική πλειοψηφία να 

αποτελείται από διπλωματούχους μηχανικούς, με ορατό τον κίνδυνο να μη 

διατυπωθούν συγκεκριμένες προτάσεις ή και να επικρατήσει συντεχνιακή 

λογική, με το ζήτημα των επαγγελματικών δικαιωμάτων των μηχανικών ΤΕΙ 

να αποτελεί ‘’Γεφύρι της Άρτας’’ για αρκετές δεκαετίες.  

Δεδομένου ότι το ζήτημα της ρύθμισης των επαγγελματικών δικαιωμάτων 

χιλιάδων πτυχιούχων ‘’ανοίγει’’ και πάλι παραμονές εκλογών χωρίς άμεσο 

αντίκρισμα, ενόψει της προεκλογικής περιόδου, όσο και της αδυναμίας 

έκδοσης σχετικού Προεδρικού Διατάγματος (Π.Δ.).  

Δεδομένου ότι επί σχεδόν τέσσερα χρόνια η κυβέρνηση ουδόλως 

μερίμνησε για τον τερματισμό της επαγγελματικής ομηρίας χιλιάδων 

πτυχιούχων μηχανικών  δημόσιας ανώτατης εκπαίδευσης, για τους 

οποίους εδώ και πολλά χρόνια δεν προσδιορίζονται τα επαγγελματικά 

δικαιώματα. 
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Δεδομένου ότι το 2023 είναι αδιανόητο χιλιάδες οικογένειες να 

επενδύουν σε σπουδές των παιδιών τους, χωρίς να υπάρχουν 

κατοχυρωμένα επαγγελματικά δικαιώματα. 

Ερωτώνται οι κ.κ. υπουργοί: 

1. Γιατί δεν λειτούργησε η εννεαμελής επιτροπή ένα χρόνο μετά τη 

συγκρότησή της ώστε να προλάβει να περατώσει το έργο της, ώστε 

να μπορούν τόσο οι ενδιαφερόμενοι πτυχιούχοι μηχανικοί, όσο και 

ο φορέας τους να  αξιολογήσουν το αποτέλεσμα;    

2. Πότε θα ολοκληρωθεί το έργο της επιτροπής και πότε θα εκδοθεί 

το σχετικό προεδρικό διάταγμα; 

3. Γιατί στα μέλη της εννεαμελούς επιτροπής δεν υπάρχει ούτε ένας 

εκπρόσωπος του επαγγελματικού φορέα των Πτυχιούχων 

Μηχανικών Τ.Ε.Ι (Ε.Ε.Τ.Ε.Μ), ενώ και στα μέλη των τριμελών 

ομάδων έργου δεν προβλέπεται ούτε ένας εκπρόσωπος των 

τμημάτων σχολών μηχανικών των πρώην ΤΕΙ και ήδη 

πανεπιστημίων, αντίστοιχης βασικής ειδικότητας; 

 

Ο Ερωτών Βουλευτής 
 

Μιχάλης   Κατρίνης 
 
 




